
Grundejerforeningen Sandhagen 
 

 

Sandhagen den 30.10.19 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE DEN 27.10.19 KLOKKEN 09.30 

(Hos Helen; Sandhagen 21) 

 

Til stede: Birgit Paulsen, Helen Clausen, Karl Jeremiassen, Bent Jensen og Bjarne Rasmussen. 

Afbud: Niels Thøgersen og Jens Foldager 

 

1. Orientering fra formand m.fl.: 
Bjarne kunne oplyse, at Sandhagen 12 er blevet solgt. 
Fælles formandsmøde den 14.09.19: Man blev enige om en fælles henvendelse til Holbæk 
Kommune for at få en hastighedsbegrænsning på 20 km/t i sommerhusområderne. Ligeledes 
blev man enige om en fælles henvendelse til ejendomsmæglerne vedrørende skiltning i for-
bindelse med salg. Kun skiltning ved matriklen og ikke flere kilometer væk. Kisserupvang m.fl. 
har lavet projektmateriale for stormflodsbeskyttelse, som forelægges Holbæk Kommune. 
Man kan se materialet på www.kisserupvang.dk  
Der kommer to toiletter ved badebroen. 
   

2. Regnskab: 
Økonomien er stadig god. Selv om der er indkøbt bord/bænkesæt og masser af grus til veje-
ne, har vi godt 30.000 kr. i kassebeholdning. 
 

3. Hjertestarter: 
Foreningen har pr. 1. september ansøgt Trygfonden om en hjertestarter. Den er gratis i brug i 
tre år (batteri, pads m.m.) og den leveres med et opvarmet skab. Foreningen skal selv afholde 
udgifter til elinstallation, strøm til skabet (ca. 500 kr./år) og forsikring. Med starteren følger et 
gratis brugerkursus.  
Hvis ikke vi får den i denne omgang, søger vi igen. Mere information følger. Læs evt. mere på 
https://www.trygfonden.dk/soeg-stoette/det-stoetter-vi/hjertestarter-donation  
 

4. Henvendelse vedrørende kystsikring: 
Vejlauget ”Bognæs Gamle Strandvej” har henvendt sig på vegne af en gruppe af grundejer-
foreninger, der arbejder med kystsikring langs Isefjord, Roskilde Fjord og Holbæk Fjord. 
Bestyrelsen finder det ikke p.t. relevant at tilslutte sig en sådan gruppe, da ingen af vore med-
lemmer bliver berørt. 
 

5. Fælles arbejdsdag den 26.11.19: 
Opsamling: Der deltog 18 personer. Efter aftale med vore naboer mod øst blev en del af be-
voksningen langs stien beskåret. Der blev kørt tre læs grus på vejene, og grøften blev renset. 
Dagen sluttede med varm suppe – tak til alle deltagerne.  
 

6. Næste møde: 
Næste bestyrelsesmøde er planlagt til slutningen af januar 2020. 
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Grundejerforeningen Sandhagen 
 

 

7. Eventuelt: 
Vi talte endnu en gang om hastigheden på vejene. De fleste kører pænt, men der også nogen, 
som kører alt for stærkt. Det afspejler sig blandt andet i dybe hjulspor i svingene, hvilket er 
med til at ødelægge vejene. 
Der er både børn og mange dyr i området, så hermed en meget kraftig opfordring til at holde 
lav hastighed – sig det også videre til jeres gæster. 
 
 

Med venlig hilsen 

               Bjarne Rasmussen 

               Formand 


